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Faste saker 
 
 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Godkjent utan merknader.  
 
 
Eventuelle merknader til protkollen frå førre møte 
Ingen merknader.  
 
 
Ordføraren orienterer 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om følgjande:  

·  Besøksreglar Samnangerheimen. 
·  Forsøkprosjekt med fritidskort. Samnanger søkte, men kom ikkje med i ordninga.  
·  Konseptutgreiing straum til norsk sokkel.  

 
Rådmannen orienterer 
Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte om følgjande:  

·  Byggerekneskap. Tidsplan for politisk handsaming.  
·  Akkumulert tap på refusjonskrav sjukepengar må utgiftsførast i 2020. Utgjer om lag 2 

millionar kroner.  
·  Rekneskap 2020.  
·  Inntekter konsesjonskraft 2021.  
·  Sal av sjukeheimsplassar til Bjørnafjorden kommune.  
·  Oppfølging arbeidsmiljø barneskulen.  
·  Svar på forureiningsprøvar.  
·  Ny heimeside for Samnanger kommune.  
·  Administrativt organisasjonskart.  
·  Datasikkerheit.  
·  Barnevernsreform. Blir truleg sak på neste kommunestyremøte.  



 
Grunngjevne spørsmål 
Det var meldt inn tre grunngjevne spørsmål til møtet: 
Grunngjeve spørsmål frå Arild Røen (H) om Totræna 
Arild Røen las opp spørsmålet. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte.  
 
Grunngjeve spørsmål frå Arild Røen (H) om Erikajorda 
Arild Røen las opp spørsmålet. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte. Ordføraren foreslo å setja 
sak om Erikajorda på saklista til neste formannskapsmøte.  
 
Grunngjeve spørsmål frå Samnanger Frp om plan for vedlikehald 
Karl Bård Kollbotn las opp spørsmålet. Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
 
Utvalet sitt kvarter 
 
Følgjande vart teke opp under utvalet sitt kvarter:  
Smitteverntiltak Covid-19 
Oppmoding frå Linda Haug Kollbotn (Frp).  
 
Spørsmål om ny dato for utsett møte i eldrerådet 09.02.2021 
Spørsmål frå Solveig Vassenden (Bl). Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
Bossspann på veg/trasè til dagsturhytta 
Oskar Røen (MDG) foreslo at det vert plassert ut bosspann på vegen/trasèen ut mot dagsturhytta.  
 
Avtale om pasientreiser 
Arild Røen (H) spurde om status i saka. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om dette.  
 
Sak Krekavegen 
Jon Magne Bogevik (Ap) hadde nokre spørsmål om saka. Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
Økonomistatus 2021 
Jon Magne Bogevik (Ap) spurde om økonomistatus så langt i 2021. Rådmann Ingebjørg Vamråk 
orienterte om at det førebels ikkje ligg føre tal om økonomistatus 2021.  
 
Rubbhallar i Hagabotnane 
Lena Tveit (Bl) tok opp at leasing av rubbhallar kan vera eit mogleg alternativ for fotball i 
Hagabotnane vinterstid.  
 
Status for bygging av heis i kommunehuset 
Karl Bård Kollbotn (Frp) spurde om status. Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte.  
 
 
KS- 005/2021 Vedtak: 

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 



·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
Oversikt over faste saker:  
Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte. 
Orienteringssaker/referatsaker. 
Utvalet sitt kvarter. 
 
 


